
Gangbro på Skørping Station 

Sagsnr: 05.03.05-P17-1-13 
Sagen afgøres i: Byrådet  

Sagsfremstilling 

Enhedslisten ønsker følgende optaget på Byrådets dagsorden: 
"Sagen om Skørping Station er endnu engang bragt til live. 
Udsigten til to tårne på Skørping Station, er i manges øjne, en dårlig løsning. 
Hvis beslutningen er truffet på et fejlagtigt grundlag. Er det så ikke værd, at efterprøve sagen? 
Enhedslisten foreslår på den baggrund, at byrådet tager stilling til, hvorvidt der skal tages 
fornyet kontakt til Banedanmark - med henblik på at efterprøve sagen. 
Sålænge skaden ikke er sket, er der stadig mulighed for at finde en bedre løsning!" 
 

Forvaltningen indstiller: 

at sagen drøftes. 

 

Beslutning 

Enhedslisten fremsatte beslutningsforslag om fremsendelse af brev til transportministeren.  
For forslaget stemte 14 (Den sociale Fællesliste, Enhedslisten, Dansk Folkeparti, Socialistisk 
Folkeparti, Per Vilsbøll, Michael Portefee, Jeppe Ugilt, Jeanette Sagan, Peter Bak, Jan Brøndum, 
Gert Fischer) 
Imod stemte 8 (Socialdemokraterne, Konservative, Oplandslisten, Leon Sebbelin) 
Undlod at stemme 2 (Søren Konnerup og Anders Norup).  
Vedtaget. 
Ole Frederiksen deltog ikke i sagens behandling. 
 

Bilag 

• Anmodning om optagelse af punkt på BY's dagsorden  
• Transportministeren.docx  
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